

Title (en)
Display counter.

Title (de)
Verkaufstheke.

Title (fr)
Comptoir de présentation.

Publication
EP 0515781 A1 19921202 (DE)

Application
EP 92104324 A 19920312

Priority
DE 9106450 U 19910525

Abstract (en)

The invention concerns a display counter which facilitates operation and reading of its electrical control systems. To this end, a receptacle (15), which contains the operating elements (22) for the electrically drivable operating units and illuminating devices (11) and the like, is introduced in the form of an insert (15) into the cavity (18) of a hollow upright (6) or into a hollow cross-bar (7) connecting the uprights (6), without entailing substantial modification of the structure and partitioning of the display counter (1). As a result of the invention, a considerable saving of space and weight is achieved, and recognition of functional displays and operation of the electrical units are made much easier. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung befaßt sich mit einer das Bedienen und Ablesen ihrer elektrischen Steuerung erleichternden Verkaufstheke. Zu diesem Zweck wird ein Behältnis (15), welches die Bedienungsglieder (22) für die elektrisch antreibbaren Arbeitsgerätschaften sowie Beleuchtungen (11) u.dgl. enthält, in Form eines Einsatzes (15) in den Hohlraum (18) eines hohlen Pfostens (6) bzw. in eine die Pfosten (6) verbindende hohle Traverse (7) eingefügt, ohne daß damit eine wesentliche Änderung der Gestaltung und Raumauflteilung der Verkaufstheke (1) erforderlich ist. Mit der Erfindung wird eine erhebliche Platz- und Gewichtersparnis sowie Erleichtung hinsichtlich des Erkennens der Funktionsanzeigen und Bedienens der elektrischen Geräte erreicht. <IMAGE>

IPC 1-7
A47F 3/00; A47F 3/04

IPC 8 full level
A47F 3/00 (2006.01); **A47F 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 3/007 (2013.01); **A47F 3/0478** (2013.01)

Citation (search report)

- [XD] EP 0279789 A2 19880824 - COSTAN SPA [IT]
- [A] FR 2482909 A1 19811127 - SOVAM [FR]
- [A] EP 0327182 A1 19890809 - TEC KEYLARD WEEGSCHALEN NEDERL [NL]
- [A] DE 3943289 C1 19901004

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0515781 A1 19921202; EP 0515781 B1 19951122; AT E130504 T1 19951215; DE 59204396 D1 19960104; DE 9106450 U1 19920716

DOCDB simple family (application)
EP 92104324 A 19920312; AT 92104324 T 19920312; DE 59204396 T 19920312; DE 9106450 U 19910525